

Title (en)

Method for production of colour photographic copies.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von farbfotografischen Kopien.

Title (fr)

Méthode pour la production des copies photographiques en couleurs.

Publication

EP 040882 A1 19910123 (DE)

Application

EP 90110762 A 19900607

Priority

DE 3920084 A 19890620

Abstract (en)

Coloured prints of outstanding quality are obtained from half-tone originals, using a colour paper of extremely hard gradation, when a colour paper is used whose silver halide emulsions consist essentially of silver chloride and when, before processing of the material, a filtered homogeneous exposure is carried out which extends from sub-threshold pre-exposure up to an exposure which reduces the maximum colour densities by 0.4 density units.

Abstract (de)

Farbige Kopien hervorragender Qualität von Halbtönvorlagen unter Benutzung eines Colorpapiers mit extrem harter Gradation werden erhalten, wenn ein Colorpapier verwendet wird, dessen Silberhalogenidemulsionen im wesentlichen aus Silberchlorid bestehen, und wenn vor der Verarbeitung des Materials eine gefilterte homogene Belichtung vorgenommen wird, die von der unterschwelligen Vorbelichtung bis zu einer Belichtung, die die maximalen Farbdichten um 0,4 Dichteinheiten vermindert, reicht.

IPC 1-7

G03C 5/08; G03C 5/50; G03C 7/30

IPC 8 full level

G03C 5/08 (2006.01); **G03C 5/50** (2006.01); **G03C 7/30** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03C 5/50 (2013.01 - EP US); **G03C 7/30** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4021831 A 19770513 - BERCHER FRANCOIS L
- [AP] EP 0364845 A2 19900425 - AGFA GEVAERT AG [DE]
- [A] FOTO HOBBY LABOR

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 040882 A1 19910123; DE 3920084 A1 19910110; JP H0337648 A 19910219; US 5135841 A 19920804

DOCDB simple family (application)

EP 90110762 A 19900607; DE 3920084 A 19890620; JP 15884790 A 19900619; US 53452290 A 19900606